



第三屆旅遊學院健康綠色體驗月

The 3rd IFT Healthy & Green Month

2014

HAPPY PLANTING

開心農耕樂

想和學院內的好朋友，一齊享受栽種之樂嗎？快組成 5 至 10 人小組，參加在空中花園為期三個月的開心農耕樂活動！每個小組將會被分配一塊土地進行耕種及作自行管理（可選擇學院提供的植物或自備植物）。栽種活動將於 3 月 26 日 12:00 或 4 月 1 日 17:00 時舉行。

有興趣的朋友只需於 3 月 19 日前[按此](#)以小組形式報名，土地可供 6 組進行活動（倘若超過 6 組隊伍報名，學院將進行抽籤）。

同時在 3 月 24 日，學院將邀請園藝公司代表舉行園藝種植分享會，向各參加者及有興趣人士分享一些種植小貼士。

Want to enjoy happy planting with your friends and colleagues? Quickly form a group of 5 - 10 persons and each group will be assigned a planting slot at our Aerial Garden for 3 months under your group own management (you may choose the plants provided by us or simply bring your own plants). The kick-off event is scheduled on 26 March (12:00) or 1 April (17:00).

Interested parties simply [click here](#) for enrollment as a group by 19 March. Planting slots are available for 6 groups only, lucky draw will be applied if there are more than 6 applications.

Furthermore, we have invited a representative from our gardening company to conduct a Sharing Session on Planting & Gardening to share some tips on planting with us.

